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Kære Søren, 

  

Som aftalt, sender jeg hermed en status på projektet "Bedre bredbånd i Harløse & Ny Harløse". 

  

For at kunne komme videre, skulle der være 75 tilmeldte husstande. 

  

Vi har hurtigt opnået de krævede tilmeldinger fra jer, og I har nået målet nu. 

  

Det betyder at projektet er godkendt og lagt i produktionen. 

  

Den foreløbige tidsplan viser at centralen er i drift omkring 1. april 2018. 

  

Såfremt der skulle opstå ændringer til planen, vil jeg skrive til jer igen. 

  

Ellers vil jeg se frem til at vende tilbage og fortælle jer, hvornår vi kommer til jeres lokalområde med vores medarbejdere, for at 

sørge for at alle vil kunne nyde de hurtigere hastigheder så nemt som muligt. 

  

Hav et godt efterår. 

  

Med venlig hilsen 

Tom Bongaarts 

  

Regional Sales 

YouSee A/S 

  
 

Dette arrangement administreres med Conference Manager 

 


